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P R O T O K Ó Ł  NR XL/21 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 25 października 2021 roku 

czas trwania od 15
00

 do 16
35

 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /listy obecności stanowią załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XL sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie poinformował, 

że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad są udostępniane  

w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz na specjalnej 

platformie: transmisjaobrad.info. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna  

z wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz 

Dobiegniewa, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika Gminy, Panią Agnieszkę Walendzik Prezes 

PUK „Komunalni”, Pana Karola Golec Przewodniczącego Zarządu CZG SGO5,  

Panią Marlene Pawłowską Dyrektor Centrum Usług Wspólnych, Panią Agnieszkę Żendełek 

Dyrektor Przedszkola „Baśniowa Kraina”, Panią Jolantę Pawlak Dyrektor Gminnego Zespołu 

Szkół, Panią Natalię Mitrut Kierownik CZG SGO5 oraz dyrektorów, kierowników jednostek 

podległych, radnych, sołtysów oraz poprosił radnych o zalogowanie się do systemu do 

głosowania, co jest równoczesne ze sprawdzeniem obecności i ustaleniem kworum. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad sesji  

  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami. 

4. Analiza Oświadczeń majątkowych radnych. 

5. Wnioski i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

b) dotycząca uchylenia Uchwały Nr XXXIV/230/2009 Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie z dnia 30 czerwca 2009 r. w sprawie ustalenia wysokości 

miesięcznego ekwiwalentu pieniężnego dla Komendanta Gminnego Ochotniczej 

Straży Pożarnej w gminie Dobiegniew. 

c) uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego 

na terenie Gminy Dobiegniew. 

d) zmian uchwały budżetowej gminy na 2021 rok. 

e) dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Gminy 

Dobiegniew instrumentem płatniczym. 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

9. Wystąpienie Wojewody Lubuskiego Pana Władysława Dajczaka.  

10. Rewitalizacja miasta – wystąpienie Burmistrza Dobiegniewa. 

11. Komunikaty. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.3. Informację Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz 

Dobiegniewa: 

 Dnia 28.09 odbyła się konferencja Związku Miast Polskich dotycząca Strategii 

Terytorialnej obszaru Partnerstwa Północ Województwa Lubuskiego Zawsze Razem  

 

 Dnia 29.09 nastąpiło podpisanie umowy z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie i 

Starostą Strzelecko – Drezdeneckim dotycząca zakupu samochodu 9-cio osobowego na 

potrzeby Środowiskowego Domu Samopomocy w Dobiegniewie. 

 

 Dnia 29 -30.09 to wizyta studyjna Lokalnej Grupy Działania z Województwa 

Świętokrzyskiego  
 

 Dnia 01.10 na zaproszenie Burmistrza Dobiegniewa odbyło się spotkanie ze 

Stowarzyszeniem Nasz Dobiegniew, w którym uczestniczył również Wojewódzki 
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Inspektor Ochrony Środowiska i Radni Rady Miejskiej w Dobiegniewie. Spotkanie 

dotyczyło funkcjonowania oczyszczalni ścieków w Dobiegniewie. Burmistrz Dobiegniewa 

przedstawiła pozyskane środki na modernizację. 

 

 Dnia 04.10 spotkałam się z Panem Władysławem Dajczakiem Wojewodą Lubuskim, gdzie 

przedstawiłam aktualne plany i podejmowane działania, które mają na celu doprowadzić 

do modernizacji oczyszczalni ścieków w Dobiegniewie. 

 

 Dnia 05.10 odbył się Zarząd Celowego Związku Gmin SGO5  - Specyfikacja przetargowa 

- Opis Zamówień Publicznych    

 

 Dnia 06.10 w Auli Gminnego Zespołu Szkół odbyły się konsultacje w sprawie obwodnicy 

Dobiegniewa. 

 

 Dnia 07.10 to wizyta studyjna Burmistrza Kalisza Pomorskiego i wymiana doświadczeń w 

zakresie rewitalizacji. 

 
 

 Tego samego dnia spotkałam się również z Seniorami w Klubie Seniora w Chomętowie. 

 

 W dniach 8-10.10 odbyły się zawody spinningowe o Puchar Długiego. 

 

 Dnia 13.10 w Zielonej Górze uczestniczyłam w Zespole Opiniodawczym i konsultacyjnym 

dotyczącym funduszy europejskich na lata 2021-2027. 

 

 Dnia 14.10 odbyło się Ślubowanie klas I oraz Dzień Edukacji Narodowej   

 

 Dnia 15.10 uczestniczyłam w spotkaniu Rybackiej Lokalnej Grupy Działania Pojezierze 

Dobiegniewskie. 

 

 Dnia 18.10 odbyły się Komisje Rady Miejskiej w Dobiegniewie 

 

 Dnia 19.10 odbyło się Zgromadzenie Celowego Związku Gmin SGO5.     

 

 Dnia 20.10 uczestniczyłam w Programie Kalejdoskop w TVP3 Gorzów 

 

 Dnia 21.10 odbyła się konferencja dla samorządów dotycząca Funduszy Europejskich 

Województwa Lubuskiego 2021-2027 

 

 Tego samego dnia uczestniczyłam w spotkaniu z Seniorami w Klubie Seniora w Ługach 

oraz spotkałam się z Partnerem Niemieckim w ramach realizowanego projektu 

„Przebudowa i rozbudowa Muzeum Woldenberczyków na rzecz rozwoju transgranicznej 

współpracy turystycznej”.  
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 W dniu dzisiejszym odbyła się Konferencja Prasowa z Wojewodą Lubuskim Panem 

Władysławem Dajczakiem, na której były przedstawione wyniki Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych.  

 

 Karol Golec Przewodniczący Zarządu CZG SGO5 – poinformował, że dochody za koniec 

września z samych deklaracji wynoszą 722.599 zł, natomiast zadłużenie wynosi 60.000zł. 

Związek zbliża się do końca umowy, która obowiązuje do końca maja na wszystkie  

3 sektory. CZG SGO5 zajmuje się obecnie przygotowaniem nowego przetargu. Nową 

zmianą, która jest wymogiem będzie to, że PSZOK-i przejmie CZG SGO5.  

 Natalia Mitrut Kierownik CZG SGO5 – poinformowała, że w październiku uchwalony 

został nowy regulamin utrzymania czystości i porządku, natomiast wszystkie zmiany, które 

są omawiane na poziomie specyfikacji dążą do racjonalnego obniżenia kosztów.  

 Paweł Łysiak radny – zapytał czy przewidywane są podwyżki od nowego roku. 

 Natalia Mitrut Kierownik CZG SGO5 – poinformowała, że poziom finansowania jest na 

stałym poziomie, ale nowy przetarg to są nowe ceny i trzeba mieć świadomość, że ceny nie 

będą na aktualnym poziomie, będą inne a będzie to wiadomo po rozstrzygnięciu przetargi  

i wyborze najkorzystniejszej oferty.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że jeżeli chodzi częstotliwość wywozu to 

zmieniona została tylko jedna częstotliwość, tj. papieru na raz w miesiącu.  

 Natalia Mitrut Kierownik CZG SGO5 – poinformowała, że nastąpi zmiana  

w biodegradowalnych przede wszystkim dla osób, które nie mają kompostownika. 

Ustawodawca podzielił biodegradowalne na dwie frakcje: kuchenne i zielone (trawy, 

gałęzie, jabłka, orzechy, trociny, liście). Zmiana jest spowodowana ilością odbierania tych 

odpadów oraz przejęciem PSZOK-ów przez Związek. Dlatego jest możliwość oddawania 

odpadów zielonych do biogazowni. Dlatego zlimitowane zostało oddawanie odpadów 

zielonych do 2 worków przy każdorazowym wywozie, natomiast ilości nadprogramowe  

w miarę możliwości będą trafiać na PSZOK bądź na kompostownik.  W związku  

z powyższym ta frakcja będzie zagospodarowana w sposób dużo tańszy niż do tej pory 

(1000zł/t). 

 

Ad.4. Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący przedstawił analizę oświadczeń majątkowych 

radnych. Analiza stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.5. Wnioski i zapytania 
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 Paweł Łysiak radny – zwrócił się z wnioskiem o wystosowanie pisma do firmy Dukato, 

ponieważ notorycznie pojazdy blokują przejazd kolejowy. 

 Bernard Szyrwiński radny – zapytał czy przy przebudowie ul. Norwida będzie zrobione 

oświetlenie. 

 Zbigniew Kołodziej radny – zapytał czy będą przedstawione koszty, jakie poniosła gmina 

na strzelnicę Klubu Strzeleckiego Delta. 

 

Ad.6.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że wystosowane zostanie pismo do 

przedsiębiorcy w sprawie blokowania przejazdu kolejowego. 

 Jeżeli chodzi o ul. Norwida podczas przebudowy będzie również wykonane oświetlenie.  

 Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – poinformowała o umorzeniach, jakie otrzymał Klub 

Strzelecki Delta od roku 2017. Umorzenia były w czynszu dzierżawnym. Do tej pory Klub 

Strzelecki Delta zapłaciła za dwa lata czynszu, który był obniżony z 17.000zł do 1.230 zł, 

czyli wychodzi około 64.000zł umorzenia. Dodatkowo były wykonywane dokumentacje  

w roku 2017 i 2018, które wynosiły około 30.000 zł i koszt ten poniosła gmina. 

Dodatkowo były również umorzenia podatku w roku 2018, 2019 i 2020, łącznie około 

20.000zł.  Łącznie z umorzeniami i poniesionymi kosztami gminy koszt wynosi około 

100.000 zł.      

 

Ad. 7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a)  rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dobiegniewa. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XL/239/21 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

b) dotycząca uchylenia Uchwały Nr XXXIV/230/2009 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z 

dnia 30 czerwca 2009 r. w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego ekwiwalentu 

pieniężnego dla Komendanta Gminnego Ochotniczej Straży Pożarnej w gminie 

Dobiegniew. 
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Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XL/240/21 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

c) uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na 

terenie Gminy Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XL/241/21 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

d) zmian uchwały budżetowej gminy na 2021 rok. 

 Dorota Kopytek Skarbnik Gminy - omówiła przedstawiony projekt uchwały. Pełne 

wystąpienie Skarbnika Gminy Dobiegniew w tej sprawie zostało zarejestrowane  

w nagraniu z obrad Sesji. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XL/242/21 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

e) dopuszczenia zapłaty podatków i innych opłat stanowiących dochody budżetu Gminy 

Dobiegniew instrumentem płatniczym. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XL/243/21 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa przedstawiła komunikat GUS dotyczący 

stawek podatku rolnego i leśnego. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  
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Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XL/244/21 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie ogłosił przerwę w obradach do 

momentu przyjazdu Pana Władysława Dajczaka Wojewody Lubuskiego.  

 

 

Po zakończonej przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie przywitał wraz  

z Panią Sylwią Łaźniewską Burmistrz Dobiegniewa – Pana Władysława Dajczaka Wojewodę 

Lubuskiego. 

Następnie Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa przedstawiła prezentację 

dotyczącą rewitalizacji Gminy Dobiegniew dziękując Wojewodzie Lubuskiemu za wsparcie, 

dzięki czemu w Gminie Dobiegniew realizowana będzie strategiczna inwestycja 

Modernizacja oczyszczalni ścieków wraz z główną przepompownią ścieków w Dobiegniewie. 

Przewidywana wartość inwestycji 23 mln zł dofinasowanie w ramach Rządowego Funduszu 

Polski Ład: program inwestycji strategicznych 13.143.320,34 zł.  

Przedstawiona prezentacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. Wystąpienie Wojewody Lubuskiego Pana Władysława Dajczaka.  

Pan Władysław Dajczak Wojewoda Lubuski – poinformował, że dzisiaj Premier Mateusz 

Morawiecki ogłosił wyniki pilotażowego Programu Inwestycji Strategicznych – Rządowy 

Fundusz Polski Ład, gdzie Województwo Lubuskie otrzyma 677.345.788,09 zł 

dofinansowania, przez co samorządy lubuskie otrzymają ogromne wsparcie. Wojewoda 

Lubuski przekazał, że ogromnie cieszy się, że tą dobrą informację mógł przekazać  

Pani Burmistrz i samorządowi Dobiegniewa, bo bez nowoczesnej oczyszczalni, spełniającej 

wymogi środowiskowe, bez kanalizacji nie ma szans na rozwój gospodarczy.  

Gmina Dobiegniew otrzymała najwyższe dofinansowanie w województwie i drugie w Polsce.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie wręczył kwiaty i odczytał list 

gratulacyjny dla Pana Władysława Dajczak Wojewody Lubuskiego. Również Pani Sylwia 

Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa i Pani Agnieszka Walendzik Prezes PUK „Komunalni” 

wręczyły kwiaty Panu Władysławowi Dajczakowi Wojewodzie Lubuskiemu dziękując za 

owocną współpracę i okazywaną pomoc.  
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Bartosz Jabłoński radny w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości podziękował za 

dzisiejszą informację, tj. strategiczną inwestycję. 

 

Bukiety kwiatów otrzymała również Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa od Pani 

Agnieszki Walendzik Prezes PUK „Komunalni” i Rady Miejskiej w Dobiegniewie za 

nieustające zaangażowanie na rzecz samorządu dobiegniewskiego. 

 

Ad. 11. Komunikaty.  

Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa poinformowała, że CZG SGO5 otrzymał 

dofinansowanie na PSZOK-u w Dobiegniewie. 

 

Ad.12. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XL sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


